
Rondvraag  WMC 7 oktober 2013 

Jeugdzorg 

GroenLinks – Karin Boelhouwer   
Opnieuw oplopende wachtlijsten;  

Kan tijdens WMC meer toelichting gegeven worden op zowel vermeende oorzaken 

(experimenteerregeling) als te nemen maatregelen?  

Fenomeen vechtscheidingen:  

In memo inspectierapport casus Zeist gaat gedeputeerde hier al op in. Groenlinks wil  

weten welke rol provincie op dit gebied nog meer kan spelen richting gemeenten. Is het mogelijk  

dat in de pilots/proeftuinen hieraan aandacht wordt besteed? Kan provincie dit faciliteren? 

 

D66 – Jacqueline Versteeg 

D66 heeft een vraag voor de rondvraag aan Mariette Pennarts. D66 wil graag zsm een 

informatiebijeenkomst voor de woordvoerders Jeugdzorg i.v.m. stand van zaken zorgarrangementen 

van de verschillende gemeenten/samenwerkingsverbanden in de provincie Utrecht in licht van de 

transitie jeugdzorg. Elke gemeente moet kunnen aangeven per 31 oktober a.s. hoe de zorg voor 

jeugdigen per 1 januari 2015 wordt gecontinueerd nu de provincies de zorgcontracten met 

jeugdzorgaanbieders hebben opgezegd.  Jeugdzorgaanbieder en jeugdhulpverleners moeten weten 

wie hun gesprekspartner is.  D66 heeft begrepen uit de concept Jeugdwet die nu voor behandeling in 

de TK ligt, dat als gemeenten deze continuering van zorg niet goed (genoeg) hebben gewaarborgd  

per 31 okt a.s., het Rijk gemeenten hierop bestuurlijk zullen aanspreken, waar nodig samen met VNG 

ondersteuning bieden en in uiterste geval bij een AMvB nadere regels stellen.  D66 wil weten hoe de 

situatie in  de provincie Utrecht is. 

 

PvdA – Pauline van Viegen 
De PvdA heeft een rondvraag en wil graag kort stil staan bij de waarschuwing van Jeugdzorg 

Nederland dat de continuïteit van jeugdzorg in 2015 in gevaar is. 

http://jeugdzorgnederland.nl/nieuws/nieuws/continu-iteit-jeugdzorg-in-gevaar--overgangsregime-

noodzakelijk-voor-jeugdwet/ 

In aanloop naar 31 oktober 2013 (het moment waarop de regionale transitiearrangementen gereed 

moeten zijn) hoor ik graag van de gedeputeerde: 

1. of (en zo ja, wanneer en hoe) zij ons de komende weken nader, en vooral tijdig, kan informeren 

over de voortgang van de totstandkoming van de transitiearrangementen binnen de provincie Utrecht.  

2. of de gedeputeerde daarbij in het bijzonder aandacht kan besteden aan de vraag of in de regio's 

afspraken gemaakt worden die de continuïteit van zorg in gevaar brengen.  

Daarnaast zou de PvdA een korte vraag willen stellen n.a.v. de door onze fractie ingediende 

schriftelijke vragen over de Jeugdzorg stages die aan gemeenteraadsleden en ambtenaren 

aangeboden worden. Het gaat hierbij uitsluitend om het verzoek om hierover tijdens de volgende 

WMC vergadering nader geïnformeerd te worden.  

 

 

De Utrechtse Spelen 

PVV – Elly Broere 
In ieder geval heeft één ZZP-er zijn geld nog niet ontvangen. Kunnen we een overzicht krijgen van 

mensen die nog niet betaald zijn? Volgens de krant ontplooit DUS weinig activiteiten. Is er een 

planning en begroting? De bijdrage van de Provincie heeft dan wel gezorgd dat de subsidie van OCW 

is rondgekomen maar als dat belastinggeld ook in een diepe put verdwijnt. Vertrouwen en goede hoop 

dat DUS het gaat redden met de nieuwe leiding moet wel ergens op gebaseerd zijn. 
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